
Interpelácia . 101/2016   
 
 
 
8. riadne zasadnutie mestského zastupite stva 
konané d a 19.9.2016  
 
 
Ing. Gore: 
Registrujeme, že bola podpísaná zmluva na zhotovenie projektu RePar. Chcem sa spýta , aký 
farebný odtie  bude ma  hlavný chodník, ktorý má vies  a má by  zrekonštruovaný od 
hlavnej parkovej brány po rybník.  
 
PhDr. ižmár: 
Túto informáciu vám podáme písomne ak dovolíte.  
 
Ing. Gore: 
Pán primátor, ja sa to pýtam preto, lebo príprava projektu trvala 9 mesiacov, iže pôrod sa 
podaril. Verejné obstarávanie trvalo 12 mesiacov, iže pre ahovali sme, ale jedna z odpovedí, 
ktorá zaznela pre o to tak dlho trvá bolo to, že vysvet ujeme záujemcom pigmentáciu asfaltu. 
Ja sa na to preto pýtam, že ako to bolo doriešené lebo my sme nejaký zámer pripravili, hne  
nejakú projektovú dokumentáciu pripravili a bolo tak uvažované s tým, že to nebude ierny 
asfalt, že to bude farebný asfalt, že to bude nejaká špeciálna záležitos , nielen oby ajný ierny 
asfalt. Preto sa pýtam, i to bolo vyriešené a ako to bolo doriešené a o máme o akáva .  
 
PhDr. ižmár: 
Práve preto vám hovorím, že o sa týka pigmentácie, tu odpove  vám ur ite zašleme. o sa 
týka verejného obstarávania tej narážke alebo neviem ako tomu mam rozumie , že trvala tak 
dlho, tak vám pripomínam, že ju riadila spolo nos , ktorá bola objednávaná ešte vami, ide 
o spolo nos  EBIZ a pre o to takto dlho trvalo a pre o to dovysvet ovanie a zákonné lehoty 
na vyjadrenie boli dodržané z jednej aj z druhej strany, je ažké zodpoveda .  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Spôsob vybavenia: písomne 
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VEC: 
Interpelácie poslancov - odpove  
 
D a 19.9.2016 na 8. zasadnutí Mestského zastupite stva v Trebišove ste vzniesli interpeláciu              
. 101/2016. 

 
Odpove  na interpeláciu: 
 
O vyjadrenie sme požiadali projektanta Ing. arch. Mariana Puciho: 
Hlavný chodník, asfaltový povrch, by mal ma  tmavohnedú farbu. Pri zmene z kamenného povrchu na 
asfaltový sa najprv uvažovalo so špeciálnym nemeckým asfaltom DEKOBIT svetlej pieskovej farby, 
podobnej farby akú majú navrhované  mlatové chodníky z vápenca pri mauzóleu. Z dôvodu výrazného 
finan ného rozdielu bola navrhnutá alternatíva tmavohnedej farby. Svetlé odtiene DEKOBIT sú 
vytvárané pigmentami, svetlým kamenivom a priesvitnou živicou / pojivom /. Pri tejto technológii je 
potrebné celú technologickú linku tzv. oba ova ky o isti  od ierneho asfaltu / pojiva / aby sa mohlo 
použi  bezfarebné pojivo so svetlým pigmentom, o tiež výrazne navyšuje koncovú cenu. Lacnejšou 
alternatívou je pigmentovanie iernej živice, kde sa používa bežné pojivo a zmiešaním ur itého pomeru 
ervených pigmentov je možné dosiahnu  hnedé odtiene za prijate nejšiu cenu. Nie je pritom potrebné 

dôkladne vy isti  technologickú linku pred procesom výroby. Finálny farebný odtie  sa vyberie zo 
vzoriek, ktoré pripraví subdodávate  vo svojom laboratóriu. Vzorky odsúhlasí generálny projektant, 
zástupca KPÚ Košice a investor.  
 
 
 
 
 
 
 Mgr. Peter Sovák 
 prednosta 
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